
Reactie Stichting Nooterhof op Raadsbrief d.d. 6 mei 2025 Locatiebesluit Tijdelijke 
Parkeervoorziening Weezenlanden-Noord 

 

Geachte raad,  

Naar aanleiding van de Raadsbrief over de tijdelijke parkeervoorziening én de gebiedsvisie willen 
wij u graag onze reactie geven. In de Raadsbrief vraag het college namelijk een besluit met 
betrekking tot het opstellen van een startnotitie voor een integrale gebiedsvisie voor de 
Goertjesweg. Stichting Nooterhof werkt graag mee aan deze visie. Echter, zoals reeds eerder 
geschetst, staat deze wat ons betreft los van de nodige nieuwbouw op de plek van het huidige 
Eartship. Het ecologische park waar volop natuur- en milieueducatie activiteiten plaatsvinden 
en waar veel Zwolse kinderen en volwassenen leren, spelen en genieten is het hart van het 
gebied. De ontwikkelingen in het gebied zouden dit logischerwijs moeten versterken. Wij zouden 
hier graag uw aandacht voor vragen omdat wij merken dat elke keer als wij hierover praten met 
de gemeente er erkent wordt dat nieuwbouw nodig is, maar dat er onvoldoende voortvarend 
stappen richting realisatie worden gezet. Reeds begin 2024 hebben wij over de urgentie met de 
wethouder gesproken. Inmiddels is Resido eigenaar van de voormalig Landstede gebouwen en 
wordt in de Raadsbrief geschreven dat er meerdere initiatieven gelijktijdig lopen. Plannen voor 
nieuwbouw Nooterhof liepen al veel eerder en mogen wat ons betreft niet verder vertraagd 
worden door deze nog op te stellen gebiedsvisie. De nieuwbouw voor de Nooterhof is wat ons 
betreft inspirerend startpunt van de ontwikkeling in het hele gebied. De gemeente heeft aan ons 
laten weten dit ook zo te zien. Omdat dit niet zo in de Raadsbrief is verwoord, willen wij dit via 
deze weg nogmaals benadrukken.  

Tot slot, wij nodigen u graag uit om aankomende zondag een bezoek te brengen aan de 
Nooterhof tijdens het Voorzomerfeest tussen 13.00 uur en 17.00 uur. Ook gaan wij graag met u 
in gesprek. 

Namens het bestuur van Stichting Nooterhof, 

 

NB Het kader dat het meest relevant is voor de te ontwikkelen gebiedsvisie wordt door het 
college niet gegeven in de raadsbrief. Dat is de hoofdgroenstructuur en bijbehorende 
bestemming zoals opgenomen in het bestemmingsplan.  

  

 


